
Аналітичний звіт за результатами опитування представників студентського
самоврядування, що здійснювалося у період з 28 листопада до 24 грудня 2022 року

Опитування органів студентського самоврядування Університету Короля Данила
вже стало традиційним, так само, як і обговорення його результатів у дистанційному
форматі. Відповіли на анкету 90 респондентів (при цьому 1 із респондентів не є членом
студради, а ще 5 - члени студентського самоврядування коледжу УКД). Обговорення
результатів анкетування відбулося 26 грудня 2022 р. о 15.00 в дистанційному форматі.
Зустріч було записано.

Здобувачам пропонувалося відповісти на 13 запитань, з яких 5 - відкриті.

Позитивним моментом можна вважати те, що серед здобувачів зріс досвід
громадської діяльності у порівнянні з 2021 роком, що вірогідно обумовлено
насамперед волонтерською діяльністю в умовах повномасштабного вторгнення росії.
Як результат, такий досвід мають 33,3% у порівнянні з 26,3% у попередньому році.



На відкрите питання, стосовно того, що мотивувало опитаних стати студентом
УКД, відповіли 66 респонденти. Відповіді наступні:
Хороші відгуки
Молоді класні викладачі
Гарний інтер'єр університету, можливість отримати знижку на навчання, хороші викладачі
Подобається заклад
Сучасність надання освіти
Я знала, що УКД це університет який старається для студентів і організовує круті заходи тому і захотіла
саме сюди
Якість навчання
Сольний естрадний спів був тільки тут і в КУК, а так як я з Франківської області, і мала вже знижку 50%,
то вирішила вчитися тут)
Цікаве студентське життя
Цікаві події, сучасні викладачі, активність студентства
Сподобались відгуки друзів щодо цього навчального закладу, а також можливості, які він дає
Цікаве життя. якісне навчання.гарний універ
Укд затишний,з ремонтами,тут хочеться вчитися,також Грант на навчання,хороші викладачі
Насичене студентське життя
Тут великі перспективи, якісне та відповідне навчання
Можливість навчатися фактично безкоштовно (100% знижка), сучасність університету.
Шикарні студентські роки в наших стінах УКД
Сучасність
Гарне місто + очне навчання. В своєму місті було б дистанційне навчання.
якість знань, які дає Укд, можливості закордонної практики
Шанс реалізуватися
Нові можливості, круті викладачі, нові знайомства, і, власне, нові знання)
Класні викладачі
Близько додому, один з найнормальніших університет в нашій області та сусідній
Можливості які надає УКД студентам,та цікаві заходи тут
Престижний університет, найкращі викладачі
Перспективні можливості
Це престижний та сучасний універ. Візьмемо до прикладу ПНУ І Нафти Газу. УКД йде тільки вперед,
розвивається, робить для реалізації студентів все) в той час, як інші стоять на місці. Порівнюю, бо є
знайомі, які вчаться там)
Поступив, пожалів
Самий розкішний університет в іф
сучасність надання освіти
Місце проживання та наявність нормальних туалетів на відміну від інших закладів вищої освіти
Укд крутий університет, де на першому місці стоїть студент та його думки
Здобути якісну освіту
Реклама друзів
Затишно і близько до дому
Якість освіти
Коли я вибирала вуз де буду на вчитися я побачила УКД, мені сподобалося що там можна розвиватися в
кращу для себе сторону, і ще, що мені сподобалося це те, що в УКД навчалося багато успішних на цей час
людей.
Приємна сучасна будівля, привітні викладачі
Те що це приватний заклад і гарний ремонт
Сучасність та активність університету
Те що університет має спеціальність Архітектура та містобудування
Він мені подобався давно
Кращого університету за УКД в радіусі 400 кілометрів немає
Вища освіта
вибір професій
Я думала тут дійсно круто
На дні відкритих дверей мені здалось що це прекрасний і достойний університет
це престижний Університет у якому багато амбіцій
Отримання вищої освіти
Хороша освіта, високий рівень навчання...
А куди ще?



Мені сподобався цей заклад тим що тут гарна подача інформації. Та тут піклуються про студентів
При цьому, якщо абсолютна більшість відповідей позитивні, то двоє здобувачів

відповіли “поступив, пожалів” та “я думала тут дійсно круто”, що свідчить, що вони
розчарувалися у виборі закладу.

На питання, що мотивувало здобувачів стати членом студентського
самоврядування, то вони вказали наступне (55 відповідей):
хотілось чогось нового
Цікавий проведений час
Перебування в колі активних студентів, велика кількість заходів і можливостей, тут завжди щось цікаве
Люблю таке
Я не знаю,нас просто вписали в студраду, ще на першому курсі тай все
Тому що , я хочу бути задіяною в багатьох заходах, бути активною та допомагати їх реалізовувати
Бажання реалізовувати цікаві проєкти для молоді
Люблю активне життя, організовувати все, і ще у школі була міністром культури в шкільному
парламенті)
Бажання брати участь в різних заходах
Незнаю
Цікаві події, досвід, можливості
Це дає багато різних можливостей щодо реалізації, а також хороший спосіб для того щоб знайти багато
хороших знайомств
Зробити своє студентське життя та інших веселим
Спробувати щось нове, знайомство з новими людьми
Була активною учасницею у ліцеї
Люблю якийсь рух, не хотілось просто ходити на пари, хочеться відчути студентське життя на повну. Ну і
для мене цікаво бути всюди, брати участь в будь яких заходах, обожнюю всю цю суєту ахха)
Дружня спільнота 🥰
Прагнення розвивати університет
Ще точно не знаю. Пішла за компанію. Але сподіваюся отримаю величезний досвід та нових друзів.
бажання нового досвіду
Мені хотілося тай хочеться вдосконалювати укд ще більше
хороші люди , розвиток та поєднувати веселощі з корисним
Хотілось змін, які можна було б самостійно організовувати (під керівництвом ); нових знайомств,
потрібних на всі випадки життя та нових навичок й умінь, що також пригодяться в недалекому
майбутньому
люблю реалізовувати нові проекти , які цікаві мені. нові знайомства
влада та керівництво
Я хотіла допомагати робити різні проекти, розважатись, би не було скучно
Різні цікаві заходи
Бажання організовувати цікаві проєкти для студентів
Хочеться пробувати себе у чомусь новому
Крутий досвід
Це круто! Ще більше можливостей. Тим паче, в мене є вільний час, який потрібно десь використовувати
з користю!
Бо студентська рада дуже крута
Без відому записали з 1го курсу туди
Я люблю цю двіжуху, хочу розвиватись, набувати досвід, та розвивати волонтерського в УКД, іф та
Україні
Подальший розвиток комунікаційних та лідерських навичок та здібностей
Я люблю бути потрібною,хочу допомагати УКД ставати ще кращим і зручнішим для навчанню в ньому.
Гарні можливості та нові знайомства
Можливість реалізувати класні ідеї
Люблю брати участь у різних подіях; хочу допомагати укд в розвитку різних заходів та їх просування
Описані можливі перспективи
бажання покращити дозвілля студентів
Студрада це круто, але там все намішано як в каші
мені подобається займати громадською діяльністю
Хочу бути активною та допомагати УКД ставати кращим
Це просто круто



Контракт і власне бажання

Хоч відповіді всі були позитивними стосовно мотивів стати членом студентського
самоврядування, на питання, чи виправдалися очікування від залученості до роботи
органів студентського самоврядування, то 52,2% вказали, що так, 35,6% - частково і
для 10% - ні.

Цікавою є відповідь членів студентського самоврядування на питання стосовно
впливу здобувачів на зміст освітньої програми. Якщо в минулому році, кількість тих
хто оцінив подібний вплив на “4” та “5” за п’ятибальною шкалою становив 72,7%, то
цьогоріч - 57,7%. Натомість зросла кількість тих, які оцінили ступінь впливу
здобувачів на “3” - з 21,1% до 34,4%.

На питання, у скільки балів члени студентського самоврядування оцінюють якість
освіти в УКД, то зміни представлено в таблиці. Можна констатувати загалом, що у
порівнянні з листопадом 2021 року зменшився відсоток тих, хто оцінив якість освіти
на відмінно, відповідно, зріс відсоток тих, хто оцінив якість негативно.

оцінка/рік опитування 2021 2022

1 1,1% 2,2%



2 1,1% 7,8%

3 12,6% 13,3%

4 44,2% 44,4%

5 41,1% 32,2%

Також, членам студентського самоврядування було запропоновано відповісти на
відкрите питання “Ваші зауваження й пропозиції до вдосконалення якості освіти в
УКД”. Серед відповідей (51) переважали наступні:
Все влаштовує

Генератор😂

Менше піару через блогерів, абітурієнти посміхуються з цього і вважають університет чимось ніяким.

Я згідна з цим, бо блогери - не студенти. (на СДО ніколи і не заходили, нонсенс). У нас є достатньо

відмінних студентів і краще використовувати їх, а не блогерів.

Все ок

щодо здачі завдань, встановити термін доки має бути здано те чи інше завдання,якщо ні то 0 і все

Більшої лояльності викладачів до студентів в теперішній час

Є предмети, які нікому не потрібні, а освітня програма не міняється з року в рік, навіть попри те, що світ

рухається далі, потрібно додати більше предметів, які потрібні саме в цей час, і забрати старі і нікому не

потрібні предмети!

Треба спорт.гурки

Було б файно мати додаткові заняття/курси з англійської на підвищення рівня

Все влаштовує

Пропозиція: об’єднання всіх студентів однієї спеціальності (в якихось заходах ,щоб студенти мали якісь

знайомства і обмін досвідом в навчанні ), щоб приводили людей які досягли успіху у тій професії і

розказали про неї студента тої самої спеціальності .

дозволити оглядати результати сесії через деякий час (показувати тільки не правильні відповіді), щоб

провести аналіз своїх помилок

Через відключення світла, повітряні тривоги та інше дуже важко дається навчання

деякі викладачі мають погане ставлення та незрозуміло пояснюють

На мою думку, освітня програма, по якій ми навчаємось - є застарілою, оскільки дуже багато непотрібної

інформації, яка в майбутньому не сильно допоможе у розвитку, тому я пропоную дати можливість

студентам, здобувати тільки те, що може їм знадобитись у майбутньому стосовно їхньої професії.

Все супер

Мало іноземних мов)

Не ускладнювати навчання під час війни, брати приклад з інших вузів

Змінити систему оцінювання на екзамені. Який сенс набирати
тих клятих 60 балів, якщо все рівно потрібно писати іспит на мінімальний бал .

Зробити автомат для тих у кого 60 балів.



Рівноправність, щоб ті які залишилися в Україні теж могли здавати онлайн

Особисто для мене все ідеально.

Зауважень не маю викладачі гарно навчають але на мою думку для кожного студента має бути свій

підхід просто є розумніші діти і тупіші (буду відвертий в своїх словах) мені не подобається, що студента

який погано вчиться хоть він і старається рівняються до якогось ботана тому треба зважати увагу чи

студент старається чи ні,слідкуючи за цим фактором треба їх оцінювати.

Немає, все добре

Забагато задають

немає гарантій працевлаштування…

викладачі мають трішки коректніше ставитись до студентів

Все чудово! Немає зауважень

Позитивним є факт, що студенти акцентують увагу на критичних моментах,
зокрема в упередженому ставленні окремих педагогічних працівників, “лібералізації”
підсумкової атестації, вдосконалення змісту освітніх програм, але на жаль без
конкретизації.

Одночасно, здобувачі високо оцінили соціально-психологічний клімат в УКД.

Так само отримано 41 відповідь на питання “Ваші пропозиції та зауваження до
роботи в УКД”, зокрема наступні:
Немає
Все влаштовує
Немає
Менше піару та більше вимог до студентів
Все Ок
нема майже
Ретельніше вибирати нових викладачів
Нема зауважень
Та здається нема
Ніяких
Гардеробні для студентів
УКД найкращий заклад освіти, які ще зауваження)
Створити курси з польської мови для бажаючих, ввести систему бонусних балів для сесії за бездоганне
аудиторне навчання
деякі викладачі погано ставляться до студентів



Поки немає
Бажано щоб після тесту (екз/зал) показувало неправильні відповіді
Під час воєнного стану та виключень світла університет ускладнює навчання
Деяким викладачам варто б було менш жалітись на студентів та не говорити що ми не оправдовуєм їх
очікуванням це досить сильно демотивує
Додавайте 3 бала до сесії всім хто не здав
більше поваги до студентів. зараз війна, багато стресу, багато в кого воюють батьки, брати, друзі і тд. і до
цього всього, ви ще робите сесію, замість того аби її відмінити як в інших університетах.
Немає все добре, принаймні поки що...
Все супер

На питання “Яка допомога потрібна від УКД для реалізації ваших планів та задумів
(як члена студентської спільноти)” відповіли 36 здобувачів, які й під час онлайн
обговорення вказали на потребу “фінансування” проектів та ініціатив студентського
самоврядування, але одночасно підтвердили, що жодних письмових звернень про
отримання коштів на реалізацію конкретних проектів не надавали адміністрації
закладу.

На питання чи зустрічалися здобувачі з проявами академічної недоброчесності, то
25,6% вказали, що так, а для 7,8% - поняття “академічної доброчесності” нове. Серед
основних форм порушення академічної доброчесності здобувачі вказали списування та
необєктивне оцінювання викладачами здобувачів.

Пропозиції до врахування результатів анкетування здобувачів та обговорення
анкети під час онлайн-зустрічі.

1. Під час зустрічі з членами студентського самоврядування обговорено
рекомендації здобувачів стосовно покращення якості ОП. У анкету здобувачі
вказали на відсутність змін, а також наявність освітніх компонент, які “застарілі”.
Одночасно, здобувачі не готові давати практичні рекомендації стосовно того, що
вони хочуть вивчати, а також зізнаються, що не знайомі з державними
стандартами. Одночасно, прийнято рішення організувати зустрічі з органами




